
 Styrelsemöte Hyppelns samhällsförening 2016-04-04

Närvarande. Arne Johansson, Frida Johansson, Katarina Olsson, Viktor Karlsson, Emelie Andersson, 
Eva-Lena Nicklasson,
Anders Alard, Eva Karlsson.

& 1 . Arne Hälsade de närvarande välkomna till mötet.
& 2.  Arne informerade att Ulla och Arne kommer att gå runt med en person från länstyrelsen
 angående utmarkerna på Hyppeln.
& 3. Städning av Hyppeln kommer att äga rum 5-5 2016 start kl.10.00 Frida o Katarina ordnar
 med affisch, Korv grillning efteråt.

& 4.  Caisa undrade över trivsel pengar om det även i år kunde gå till utsmyckning av skolgården.
 Beslut att inte ta pengarna till detta i år.

& 5. Övriga frågor.
 Anders Alard tog upp angående affären att hamnen vill att samhällsföreningen skulle betala 
 25.000 kr och att samhällsföreningen skulle driva affären i höst.
 Svar från samhällsföreningen är att vi inte har pengar till sådana projekt om hamnen behöver
 pengar bör man söka Eu eller annat stöd för drift. Vad gäller att driva affären så kan vi inte heller
 göra detta.
 Katarina tog upp att grillarna är dåliga runt slingan vi besluta att köpa in två stycken nya.
Arne bad de närvarande att det är bra att svara på mailet om Möte även när man kan då
 vet man hur många som kommer

Efter detta så var mötet slut. Då ringde vi Ulla som kom upp och avtackades med en blomsterkorg 
för sitt finna arbete i Samhällsföreningen.

Vid pennan Arne Johansson.  


